
Protokół Nr XIII/11
z XIII sesji Rady Miejskiej w Sokółce

w dniu 22 czerwca 2011 r.

Obrady rozpoczęto o godzinie 11.00, zakończono o godzinie 15:10
Przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej Jerzy Kazimierowicz
Protokołowała Joanna Korzeniewska - Obsługa Rady Miejskiej

Obecni:
II Radni: wg załączonej listy obecności str .....
21 Burmistrz Sokółki Stanisław Małachwiej, Zastępca Burmistrza Krzysztof Szczebiot, Zastępca
Burmistrza Piotr Karol Bujwicki,
31 Sekretarz, Skarbnik, Kierownicy Wydziałów Urzędu Miejskiego, jednostek organizacyjnych
Gminy, przewodniczący rad osiedli, sołtysi oraz zaproszeni goście - wg załączonej listy obecności -
str. .....
Informację o terminie i miejscu sesji podano do wiadomości publicznej poprzez wywieszenie na
tablicy ogłoszeń oraz w Biuletynie Informacji Publicznej.

Porządek obrad:
1. Otwarcie sesji.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z XII Sesji z dnia 26 maja 2011 r.
4. Interpelacje i zapytania radnych.
5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesjami.
6. Absolutorium z tytułu wykonania budżetu gminy Sokółka za 2010 rok.
a) sprawozdanie Burmistrza Sokółki z wykonania budżetu gminy Sokółka za 2010 rok oraz

sprawozdanie finansowe gminy Sokółka za 2010 rok,
b) wniosek i opinia Komisji Rewizyjnej,
c) opinie Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku,
d) dyskusja,
e) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z wykonania budżetu gminy

Sokółka za 2010 rok,
f) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego gminy Sokółka

za 2010 rok,
g) podjęcie uchwały w sprawie absolutorium z tytułu wykonania budżetu gminy za 2010

rok.
7. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sokółka na 2011 rok.
8. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sokółka

na lata 2011-2016.
9. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Sokólskiemu.
10. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Podlaskiemu.
11. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie

oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Sokółka na lata 2011-2020.
12. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za wpis żłobka oraz klubu

dziecięcego do rejestru żłobków i klubów dziecięcych.
13. Projekt uchwały w sprawie planu nadzoru nad żłobkiem, klubem dziecięcym oraz

dziennym opiekunem w zakresie warunków i jakości świadczonej opieki nad dziećmi do
lat 3.

14. Projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji na sfinansowanie prac konserwatorskich,
restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków.



15. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 11lleJscowego planu
zagospodarowania przestrzennego części wsi Kurowszczyzna, Wojnachy i Słojniki w
gminie Sokółka.

16. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenia przez Burmistrza Sokółki
bonifikaty od opłaty przy przekształcaniu prawa użytkowania wieczystego w prawo
własności.

17. Projekt uchwały w sprawie przejęcia od Wojewody Podlaskiego obowiązku atrzymania
grobów i cmentarzy wojennych zlokalizowanych na terenie Gminy Sokółka.

18. Projekt uchwały w sprawie powołania zespołu do wydania opinii o kandydatach na
ławników.

19. Projekt uchwały w sprawie apelu do władz Białorusi o jak naj szybsze wprowadzenie w
życie umowy o małym ruchu granicznym

20. Projekt uchwały w sprawie intensyfikacji działań na rzecz budowy wiaduktu nad torami
kolejowymi w Sokółce.

21. Projekt uchwały w sprawie uznania rolnictwa za priorytet polskiej prezydencji w Unii
Europejskiej i wyrównania dopłat rolniczych dla Polski.

22. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Sportu i Rekreacji w Sokółce za 2010 rok.
23. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej w

Sokółce za 2010 rok.
24. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji w

Sokółce za 2010 rok.
25. Sprawozdanie z działalności PPUH Agromech w Sokółce za 2010 rok
26. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych.
27. Wnioski, pytania, oświadczenia, komunikaty i apele radnych.

Ad. 1
Przewodniczący otworzył obrady XIII sesji Rady Miejskiej w Sokółce stwierdzając, że podejmowane
w dniu dzisiejszym uchwały będą prawomocne.

Ad. 2
Przedstawienie porządku obrad.
Przewodniczący rady wniósł o wprowadzenie do porządku obrad punktów:
- rozpatrzoną skargę przez Komisję Rewizyjną jako punkt 26 projekt uchwały w sprawie skargi na
Dyrektora Ośrodka Pomocy Społecznej w Sokółce,
- na wniosek Burmistrza projekt uchwały w sprawie ustalenia diet przewodniczącym organów
wykonawczych jednostek pomocniczych Gminy Sokółkajako punkt 27,
- na wniosek radnego Bieszczada projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia
zasad przyznawania i wysokości diet radnym Rady Miejskiej w Sokółce,
-na wniosek radnego Bieszczada projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrzowi
Sokółki.
Burmistrz S.Małachwiej wniósł o zdjęcie punktu 16 projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na
udzielenie przez Burmistrza Sokółki bonifikaty od opłaty przy przekształcaniu prawa użytkowania
wieczystego w prawo własności, uzasadniając to że powrócimy do tematu w innym terminie. Oraz
wniósł o wprowadzenie do porządku obrad punktu dotyczącego informacja o spółce ZZO Euro .
Radny Sawicki wniósł aby nie wprowadzać punktu 28 w sprawie ustalenia zasad przyznawania i
wysokości diet radnym Rady Miejskiej w Sokółce.
Przewodniczący poddał pod głosowanie wnioski.
Wniosek Burmistrza o zdjęcie punktu 16.
Radni jednogłośnie zdjęli punkt 16 z porządku obrad.



Wniosek o wprowadzenie projektu uchwały w sprawie skargi na Dyrektora Ośrodka Pomocy
Społecznej w Sokółce.
Radni jednogłośnie wprowadzili punkt do porządku obrad.
Wniosek o wprowadzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia diet przewodniczącym organów
wykonawczych jednostek pomocniczych Gminy Sokółka.
Radni 20 głosami "za" przy 1 "wstrzymującym się" wprowadzili punkt do porządku obrad.
Wniosek o wprowadzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia zasad przyznawania i wysokości
diet radnym Rady Miejskiej w Sokółce,
Radni 16 głosami "za" przy 4 "przeciw" i 1 "wstrzymującym się" wprowadzili punkt do porządku
obrad.
Wniosek o wprowadzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrzowi
Sokółki.
Radni 20 głosami "za" przy 1 "wstrzymującym się" wprowadzili punkt do porządku obrad.
Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad punktu dotyczącego informacji o ZZO Euro Sokółka.
Radni jednogłośnie wprowadzili punkt do porządku obrad.
Radni obradowali wg. następującego porządku.

1. Otwarcie sesji.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z XII Sesji z dnia 26 maja 2011 r.
4. Interpelacje i zapytania radnych.
5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesjami.
6. Absolutorium z tytułu wykonania budżetu gminy Sokółka za 2010 rok.
7. sprawozdanie Burmistrza Sokółki z wykonania budżetu gminy Sokółka za 20 l O rok oraz

sprawozdanie finansowe gminy Sokółka za 2010 rok,
8. wniosek i opinia Komisji Rewizyjnej,
9. opinie Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku,
10. dyskusja,
11. podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z wykonania budżetu gminy

Sokółka za 2010 rok,
12. podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego gminy Sokółka

za 2010 rok,
13. podjęcie uchwały w sprawie absolutorium z tytułu wykonania budżetu gminy za 2010

rok.
14. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sokółka na 2011 rok.
15. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sokółka

na lata 2011-2016.
16. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Sokólskiemu.
17. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Podlaskiemu.
18. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie

oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Sokółka na lata 2011-2020.
19. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za wpis żłobka oraz klubu

dziecięcego do rejestru żłobków i klubów dziecięcych.
20. Projekt uchwały w sprawie planu nadzoru nad żłobkiem, klubem dziecięcym oraz

dziennym opiekunem w zakresie warunków i jakości świadczonej opieki nad dziećmi do
lat 3.

21. Projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji na sfinansowanie prac konserwatorskich,
restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków.

22. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego części wsi Kurowszczyzna, Wojnachy i Słojniki w
gminie Sokółka.



23. Projekt uchwały w sprawie przejęcia od Wojewody Podlaskiego obowiązku utrzymania
grobów i cmentarzy wojennych zlokalizowanych na terenie Gminy Sokółka.

24. Projekt uchwały w sprawie powołania zespołu do wydania opinii o kandydatach na
ławników.

25. Projekt uchwały w sprawie apelu do władz Białorusi o jak naj szybsze wprowadzenie w
życie umowy o małym ruchu granicznym

26. Projekt uchwały w sprawie intensyfikacji działań na rzecz budowy wiaduktu nad torami
kolejowymi w Sokółce.

27. Projekt uchwały w sprawie uznania rolnictwa za priorytet polskiej prezydencji w Unii
Europejskiej i wyrównania dopłat rolniczych dla Polski.

28. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Sportu i Rekreacji w Sokółce za 2010 rok.
29. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej w

Sokółce za 20 10 rok.
30. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji w

Sokółce za 20 10 rok.
31. Sprawozdanie z działalności PPUH Agromech w Sokółce za 20 10 rok.
32. Projekt uchwały w sprawie skargi na Dyrektora Ośrodka Pomocy Społecznej w Sokółce.
33. Projekt uchwały w sprawie ustalenia diet przewodniczącym organów wykonawczych

jednostek pomocniczych Gminy Sokółka.
34. Projekt uchwały w sprawie ustalenia zasad przyznawania i wysokości diet radnym Rady

Miejskiej w Sokółce,
35. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrzowi Sokółki.
36. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych.
37. Wnioski, pytania, oświadczenia, komunikaty i apele radnych.

Ad.3
Przyjęcie protokołu z XII Sesji z dnia 26 maja 2011 r.
Radni jednogłośnie przyjęli protokół z XII Sesji z dnia 26 maja 2011 r.

Ad,4
Interpelacje i zapytania radnych.
Interpelacji nie zgłoszono.

Ad.S
Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesjami złożył Zastępca Burmistrza Piotr
Bujwicki w zał. str. .
Pytań nie było.

Ad.6
Absolutorium z tytułu wykonania budżetu gminy Sokółka za 2010 rok.

a) sprawozdanie Burmistrza Sokółki z wykonania budżetu gminy Sokółka za 2010 rok oraz
sprawozdanie finansowe gminy Sokółka za 2010 rok, przedstawił Burmistrz Stanisław
Małachwiej ,

b) wniosek i opinia Komisji Rewizyjnej, przedstawiła Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej
Jadwiga Bieniusiewicz.

c) opinie Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku, przedstawiła Pani Janina
Kucharewicz Skarbnik Sokółki,

d) dyskusja,
Radny S.Sawicki poparł Pana Przewodniczącego o udzielenie absolutorium, uzasadniając to
faktem iż mimo pewnych niejasności wskaźniki oraz opinia RIO jest pozytywna.



e) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z wykonania budżetu gminy
Sokółka za 2010 rok,

Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały i poprosił Wiceprzewodniczących
o rozdanie kart do głosowania.

Radni 20 głosami "za" przy 1 "nie ważnym" powzięli
Uchwałę Nr XliII 72/11

w zał. str .

f) podjęcie uchwały w spraWIe zatwierdzenia sprawozdania finansowego gminy Sokółka za
2010 rok,

Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały i poprosił Wiceprzewodniczących
o rozdanie kart do głosowania.

Radni 21 głosami "za" powzięli
Uchwałę Nr XlIII 73/11

w zał. str .

g) podjęcie uchwały w sprawie absolutorium z tytułu wykonania budżetu gminy za 2010 rok.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały i poprosił Wiceprzewodniczących
o rozdanie kart do głosowania.

Radni 21 głosami "za" powzięli
Uchwałę Nr XliII 74/11

w zal. str .
Burmistrz Stanisław Małachwiej podziękował radnym za udzielenie absolutorium za 2010 rok.
Podziękował również pracownikom Urzędu Miejskiego i wszystkim osobom które przyczyniły
się do wykonania budżetu za 2010 rok.

Ad.7
Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sokółka na 2011 rok przedstawiła Pani Skarbnik
Janina Kucharewicz.
Opinia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego - opinia pozytywna w zał. str. ....
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały i poprosił Wiceprzewodnil:zących
o rozdanie kart do głosowania.

Radni 20 głosami "za" przy jednym "wstrzymującym się" powzięli
Uchwałę Nr XlIII 75/11

w zal. str .

Ad.8
Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sokółka na lata 2011-
2016 przedstawiła Pani Skarbnik Janina Kucharewicz.
Opinia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego - opinia pozytywna w zał. str. ....
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały i poprosił Wiceprzewodniczących
o rozdanie kart do głosowania.

Radni 21 głosami "za" powzięli
Uchwałę Nr XliII 76/11



Ad.9
Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Sokólskiemu przedstawiła Pani
Skarbnik Janina Kucharewicz.
Opinia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego - opinia pozytywna w zał. str. ....
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały i poprosił Wiceprzewodniczących
o rozdanie kart do głosowania.

Radni 21 głosami "za" powzięli
Uchwałę Nr XlIII 77/H

w zal. str .

Ad.lO
Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Podlaskiemu przedstawiła
Pani Skarbnik Janina Kucharewicz.
Opinia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego - opinia pozytywna w zał. str. ....
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały i poprosił Wiceprzewodniczących
o rozdanie kart do głosowania.

Radni 21 głosami "za" powzięli
Uchwałę Nr XlIII 78/H

w zal. str .

Ad.H
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz
Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Sokółka na lata 2011-2020 przedstawiła Pani
Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej Pani Bożena Turycz.
Opinia Komisji Oświaty, Kultury, Opieki Zdrowotnej i Sportu- opinia pozytywna w zał. str. .....
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały i poprosił Wiceprzewodniczących
o rozdanie kart do głosowania.

Radni 21 głosami "za" powzięli
Uchwałę Nr XlIII 79/H

w zal. str .

Ad. 12
Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za wpis żłobka oraz klubu dziecięcego do
rejestru żłobków i klubów dziecięcych przedstawił Zastępca Burmistrza Krzysztof Szczebiot.
Opinia Komisji Oświaty, Kultury, Opieki Zdrowotnej i Sportu- opinia pozytywna w zał. str. .....
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały i poprosił Wiceprzewodniczących
o rozdanie kart do głosowania.

Radni 21 głosami "za" powzięli
Uchwałę Nr XIII/80/ll

w zal. str .



Projekt uchwały w sprawie planu nadzoru nad żłobkiem, klubem dziecięcym oraz dziennym
opiekunem w zakresie warunków i jakości świadczonej opieki nad dziećmi do lat 3 przedstawił
Zastępca Burmistrza Krzysztof Szczebiot.
Opinia Komisji Oświaty, Kultury, Opieki Zdrowotnej i Sportu- opinia pozytywna w zał. str. .....
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały i poprosił Wiceprzewodniczących
o rozdanie kart do głosowania.

Radni 21 głosami "za" powzięli
Uchwałę Nr XlIII 81/11

w zał. str .

Ad.14
Projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji na sfinansowanie prac konserwatorskich,
restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków przedstawił Z-
ca Burmistrza P .Bujwicki.
Opinia Komisji Oświaty, Kultury, Opieki Zdrowotnej i Sportu- opinia pozytywna w zał. str. .....
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały i poprosił Wiceprzewodniczących
o rozdanie kart do głosowania.

Radni 21 głosami "za" powzięli
Uchwałę Nr XlIII 82/11

w zał. str .

Ad.1S
Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego części wsi Kurowszczyzna, Wojnachy i Słojniki w gminie Sokółka przedstawił Z-ca
Burmistrza P.Bujwicki.
Opinia Komisji Infrastruktury, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego - opinia pozytywna w
zał. str. .....
Opinia Komisji Rolnictwa - opinia pozytywna w zał. str. .....
Radny S.Sawicki zapytał czy na Sali jest przedstawili cel firmy który był obecny na Komisji
Rolnictwa a który był przeciwny podejmowaniu tej uchwały.
Radna J.Bieniusiewicz zapytała radcy prawnej czy podejmowanie uchwały o przystąpieniu do
sporządzenia planu który nie jest zgodny z obowiązującym studium jest zgodne z prawem?
Radca Prawny D.Kowalczyk wyjaśniła, że studium jest i obowiązuje a to że przystąpiliśmy do
zmiany studium nie ma znaczenia ona jeszcze nie weszła w życie.
Radna J.Bieniusiewicz zapytała czy poprzednie studium obowiązujące zakłada fermy wiatrowe?
Radca Prawny D.Kowalczyk odpowiedziała, że skoro został sporządzony projekt uchwały to na
pewno jest zgodny z obowiązującym studium.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały i poprosił Wiceprzewodniczących
o rozdanie kart do głosowania.

Radni 19 głosami "za" przy 2 "wstrzymujących się" powzięli
Uchwałę Nr XII1/83/11

w zał. str .

Ad.16
Projekt uchwały w sprawie przejęcia od Wojewody Podlaskiego obowiązku utrzymania grobów i
cmentarzy wojennych zlokalizowanych na terenie Gminy Sokółka przedstawił Zastępca Burmistrza
Piotr Bujwicki.



Opinia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego - opinia pozytywna w zał. str .. '"
Opinia Komisji Infrastruktury, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego - opinia pozytywna w
zał. str. .....
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały i poprosił Wiceprzewodniczących
o rozdanie kart do głosowania.

Radni 21 głosami "za" powzięli
Uchwałę Nr XIII/ 84/11

w zał. str .

Ad.17
Projekt uchwały w sprawie powołania zespołu do wydania opinii o kandydatach na ławników
przedstawił Sekretarz Zbigniew Tochwin, zgłosił również autopoprawkę dodając w paragrafie 1 ust.
2 o treści "Funkcje Przewodniczącego powierza się .... "
Opinia Komisji Infrastruktury, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego - opinia pozytywna w
zał. str. .....
Przewodniczący Rady poinformował, że do zespołu zgłosili się radni: Antoni Czaplejewicz,
Stanisław Pałusewicz, Jerzy Saciłowski i Jerzy Kazimierowicz. Funkcję Przewodniczącego powierza
się radnemu Jerzemu Kazimierowiczowi.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały i poprosił Wiceprzewodniczących
o rozdanie kart do głosowania.

Radni 20 głosami "za" przy 1 "wstrzymującym się" powzięli
Uchwałę Nr XlIII 85/11

w zał. str .

Ad.18
Projekt uchwały w sprawie apelu do władz Białorusi o jak najszybsze wprowadzenie w życie umowy
o małym ruchu granicznym przedstawił Burmistrz Stanisław Małachwiej .
Opinia Komisji Infrastruktury, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego - opinia pozytywna w
zał. str. .....
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały i poprosił Wiceprzewodniczących
o rozdanie kart do głosowania.

Radni 16 głosami "za" przy 2 "przeciw" i 3 "wstrzymującym się" powzięli
Uchwałę Nr XIII/ 86/11

w zał. str .

Ad.19
Projekt uchwały w sprawie intensyfikacji działań na rzecz budowy wiaduktu nad torami kolejowymi
w Sokółce przedstawiła wnioskodawca Pani Jadwiga Bieniusiewicz. Wniosła o zmianę treści
uchwały na "Zaleca się Burmistrzowi Sokółki intensyfikację działań na rzecz realizacji jednego z
zadań ujętych w "Strategii Rozwoju Miasta i Gminy Sokółka do 2015 r." tj-"Budowy wiaduktu nad
torami kolejowymi w Sokółce" w najdogodniejszym pod względem funkcjonalnym i ekonomicznym
miejscu linii kolejowej w Sokółce. Intensyfikacja działań ma polegać na współpracy z właściwymi
organami odpowiedzialnymi za przedsięwzięcie."
Opinia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego - opinia pozytywna / z poprawką słowa
wiaduktu na słowa wiaduktów w zał. str. ....



Opinia Komisji Infrastruktury, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego - opinia pozytywna w
zał. str. .....
Przewodniczący poddał pod głosowanie poprawkę zgłoszoną przez Panią Bieniusiewicz.
Radni 20 głosami "za" przy l "wstrzymującym się" przyjęli poprawkę.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały i poprosił Wiceprzewodniczących
o rozdanie kart do głosowania.

Radni 20 głosami "za" przy l "wstrzymującym się" powzięli
Uchwałę Nr XliII 87/11

w zal. str .

Ad.20
Projekt uchwały w sprawie uznania rolnictwa za priorytet polskiej prezydencji w Unii Europejskiej i
wyrównania dopłat rolniczych dla Polski przedstawiła wnioskodawczyni Pani Jadwiga
Bieniusiewicz.
Opinia Komisji Rolnictwa - opinia pozytywna w zał. str ....
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały i poprosił Wiceprzewodniczących
o rozdanie kart do głosowania.

Radni 21 głosami "za" powzięli
Uchwałę Nr XlIII 88/11

w zal. str .

Ad.21
Sprawozdanie z działalności Ośrodka Sportu i Rekreacj i w Sokółce za 20 10 rok.
Dyrektor OSiR Pan Mirosław Bielawski przedstawił swoją osobę radnym Rady Miejskiej w Sokółce
oraz opowiedział o planach Dyrektora na kolejne lata.

Ad.22
Sprawozdanie z działalności Miejskiego Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej w Sokółce za 2010
rok.
Dyskusji nie było.

Ad.23
Sprawozdanie z działalności Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji w Sokółce za
2010 rok.
Dyrektor MPWiK odpowiedział na pytania radnych.

Ad.24
Sprawozdanie z działalności PPUH Agromech w Sokółce za 20 10 rok.
Dyskusji nie było.

Ad.25
Projekt uchwały w sprawie skargi na Dyrektora Ośrodka Pomocy Społecznej w Sokółce przedstawiła
Pani Jadwiga Bieniusiewicz przewodnicząca Komisji Rewizyjnej.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały i poprosił Wiceprzewodniczących
o rozdanie kart do głosowania.

Radni 19 głosami "za" przy 2 "wstrzymujących się" powzięli
Uchwałę Nr XliII 89/11



Ad.26
Projekt uchwały w sprawie ustalenia diet przewodniczącym organów wykonawczych jednostek
pomocniczych Gminy Sokółka.
Opinia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego - opinia pozytywna w zał. str. ....
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały i poprosił Wiceprzewodniczących
o rozdanie kart do głosowania.

Radni 20 głosami "za" przy 1 "wstrzymujących się" powzięli
Uchwałę Nr XlIII 90/11

w zal. str .

Ad.27
Projekt uchwały w sprawie ustalenia zasad przyznawania i wysokości diet radnym Rady Mie.;skiej w
Sokółce.
Opinia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego - opinia pozytywna w zał. str. ....
Radny T.Grynczel wniósł o zmianę w punkcie 4 z 63 % na 69 %.
Radny S.Sawicki powiedział, że jest przeciwko takim podwyżkom, zwłaszcza że radni nie zasłużyli
na taką podwyżkę,
Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek radnego.
Radni 14 głosami "za" przy 5 "przeciw" i 2 "wstrzymujących się" przyjęli wniosek.
Burmistrz S.Małachwiej powiedział, że w związku z tym, że ten wniosek ma wpływ na skutki
finansowe i nie wyraża zgody na taką zmianę.
Przewodniczący ogłosił 5 minut przerwy.
Radny T.Grynczel wycofał wniosek.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały i poprosił Wiceprzewodniczących
o rozdanie kart do głosowania.

Radni 13 głosami "za" przy 5 "przeciw" i 3 "wstrzymujących się" powzięli
Uchwałę Nr XlIII 91/11

w zal. str .

Ad.28
Projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrzowi Sokółki.
Opinia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego - opinia pozytywna w zał. str. ....
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały i poprosił Wiceprzewodniczących
o rozdanie kart do głosowania.

Radni 18 głosami "za" przy 2 "wstrzymujących się" powzięli
Uchwałę Nr XlIII 92/11

w zal. str .

Ad.29
Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych.
W tym punkcie Burmistrz złożył informacje o ZZO Euro Sokółka.
1. W dniu 20 lutego 2009 r. Rady Miejskiej w Sokółce powzięła uchwałę Nr
XXXIII/273/09 w sprawie wyboru formy gospodarki odpadami na terenie Gminy
Sokółka. Rada postanowiła o przystąpieniu do działań zmierzających do utworzenia spółki
prawa handlowego ( z ograniczoną odpowiedzialnością ) z udziałem Gminy Sokółka (



minimum 25% udziałów ) i podmiotu prywatnego , której przedmiotem działania będzie
realizacja ustawowego zadania gminy w zakresie prowadzenia wysypiska i
unieszkodliwiania odpadów ( w tym rekultywacja starego wysypiska w Karczach oraz
budowa i eksploatacja odpowiadającego europejskim normom zakładu przetwarzania,
selekcji, segregacji i składowania odpadów). Teren działek : 16414, 165/2, 171/2, 173/2, 174,
175 i 176/1 objęty jest miejscowym planem zagospodarowania przestrzennego, uchwalonym
uchwałą Nr XXXIXI297/05 Rady Miejskiej w Sokółce z dnia 29 listopada 2005 r. w sprawie
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części terenów wsi Karcze, Kraśniany imiasta
Sokółka ( Dz. Urz. Woj. pódl. z 2006 r. nr 8 poz. 93 ) i przeznaczony jest pod budowę zakładu
zagospodarowania odpadów. Planowany zakład był również ujęty w Planie
Gospodarki Odpadami dla Województwa Podlaskiego na lata 2007 - 2010, stanowiącym
załącznik do Uchwały Nr XV/161/08 Zarządu Województwa Podlaskiego z dnia 3 marca
2008 r.
2. W dniu 4 marca 2009 r. Burmistrza Sokółki wydał Zarządzenie nr 395/09 z dnia 04
marca 2009 r. w sprawie zaproszenia do składania ofert na "Wspólnika nowo tworzonej
spółki prawa handlowego z udziałem Gminy Sokółka do rekultywacji istniejącego
wysypiska śmieci i budowy nowego zakładu zagospodarowania odpadów w Karczach".
Oferta powinna była zawierać koncepcję programowo-przestrzenną (wariantowo ) wraz z
rodzajem, harmonogramem prac i szacunkiem kosztów rekultywacji starego wysypiska, ze
wskazaniem źródeł finansowania rekultywacji, kosztem inwestycji i proponowanym okresem
zakończenia rekultywacji. Oferta powinna ponadto zawierać propozycje dotyczącą budowy
nowego zakładu zagospodarowania odpadów ( technologia, źródła finansowania, koszt
inwestycji, harmonogram, przewidywane zatrudnienie , propozycja działań proekologicznych
i współpracy z samorządem lokalnym ). Termin składania ofert do 16 marca 2009 r. w
Urzędzie Miejskim w Sokółce.

3. Burmistrz wystąpił do Zarządu Polskiego Zrzeszenia Inżynierów i Techników
Sanitarnych w Białymstoku o wskazanie dwóch specjalistów dysponujących wiedzą z
zakresu technologii zagospodarowania odpadów, w celu wcielenia ich do komisji
oceniającej oferty. Zarząd wskazał dwie osoby : Panią Ewę Korzonek i Panią Agnieszkę
Piotrowską·
4. W dniu 10 marca 2009 r. Burmistrz Sokółki wydał Zarządzenie Nr 401/09 w sprawie
powołania Komisji do otwarcia i negocjacji ofert na "Wspólnika nowo tworzonej spółki
prawa handlowego z udziałem Gminy Sokółka do rekultywacji istniejącego wysypiska
śmieci i budowy nowego zakładu zagospodarowania odpadów". Burmistrz powołał
Komisję w następującym składzie:
Przewodniczący Komisji - Zbigniew Tochwin - Sekretarz Sokółki,
Jan Zabłudowski - Przewodniczący Rady Miejskiej w Sokółce,
Ewa Korzonek - specjalista z zakresu gospodarki odpadami - przedstawiciel Polskiego Zrzeszenia
Inżynierów i Techników Sanitarnych,
Agnieszka Piotrowska - specjalista z zakresu gospodarki odpadami - przedstawiciel Polskiego
Zrzeszenia Inżynierów i Techników Sanitarnych
Elżbieta Andrukiewicz - radca prawny,
Sekretarz Komisji - Danuta Kowalczyk - radca prawny
Czesław Sańko - inspektor w Wydziale GR Urzędu Miejskiego w Sokółce,
Janusz Sawicki - inspektor w Wydziale GR Urzędu Miejskiego w Sokółce.
Komisja pracowała zgodnie z Regulaminem stanowiącym załącznik do zarządzenia.
5. W terminie do dnia 16 marca 2009 r. wpłynęły trzy oferty:
Nr l Strabag Sp. z 0.0., ul. Lublańska 36 a, 31-476 Kraków,
Nr 2 PPUH "Czyścioch" Sp. z 0.0., ul. Kleeberga 20, 15 - 691 Białystok,



MPO Sp. z 0.0. ul. Targowa 10, 16-100 Sokółka Nr 3 "Nowa Ekologia" Sp. z 0.0., Rondo ONZ 1 ,
00-124 Warszawa
6. W dniu 19 marca 2009 r. Komisja - zgodnie z Regulaminem - przeprowadziła I etap
postępowania i wybrała dwie najkorzystniejsze oferty, zapraszając do II etapu : PPUH
"Czyścioch" Sp. z 0.0. MPO Sp. z 0.0. oraz Nową Ekologię Sp. z 0.0.

7. W II etapie prowadzono negocjacje w oparciu o oferty złożone przez obu oferentów, zarówno w
zakresie warunków Umowy o Współpracy jak i warunków Umowy Spółki. W ocenie Komisji
zdecydowanie lepszą i szerszą pod względem technologicznym ofertę złożyła "Nowa Ekologia" Sp. z
0.0. Przedstawiła ona bowiem bardzo precyzyjnie określoną koncepcję zarówno przystosowania
składowiska odpadów, przeprowadzenia rekultywacji, jak i budowy nowego Zakładu
Zagospodarowania Odpadów. Za wyborem "Nowej Ekologii" przemawiało również bogate
doświadczenie Wspólników tej Spółki ( będących jej pracownikami ), poświadczone treścią
złożonych przez nich referencji. W ocenie Komisji "Nowa Ekologia" Sp. z 0.0. zapewni Gminie
Sokółka lepszą realizację zadań własnych Gminy w zakresie gospodarowania odpadami, niż
"Czyścioch" Sp. z 0.0. i MPO Sp. z 0.0.

Również sposób finansowania zaproponowany przez "Nową Ekologię" Sp. z 0.0. został oceniony
jako korzystniejszy z punktu widzenia interesów Gminy Sokółka, niż sposób finanf',owania
zaproponowany przez "Czyściocha" Sp. z 0.0. i MPO Sp. z 0.0., ponieważ "Nowa Ekologia"
zaproponowała, aby nowo utworzona Spółka nie zaciągała kredytu ( z poręczeniem przez Gminę
jako Wspólnika), lecz skorzystała z pożyczki udzielonej Spółce przez wspólników "Nowej Ekologii"
Sp. z 0.0. Jest to rozwiązanie korzystne z punktu widzenia interesów Gmina Sokółka, gdyż nie
stwarza ryzyka finansowego po stronie Gminy. "Czyścioch" Sp. z 0.0. i MPO Sp. z 0.0.

zaproponowali wprawdzie finansowanie inwestycji ze środków unijnych, ale z zastrzeżeniem, iż jeśli
nowo utworzona Spółka nie otrzyma takich środków, inwestycja będzie realizowana z kredytu
zaciągniętego przez Spółka z poręczeniem Wspólników.
Komisja dokonała również szczegółowej analizy zapisów Umów o Współpracę i Umów Spółek
przedłożonych przez obu oferentów. Komisja stwierdziła, iż umowy są porównywalne tzn. każda z
nich zawiera zapisy zabezpieczające interesy Gminy Sokółka przy realizacji inwestycji :
rekultywacja istniejącego wysypiska śmieci i budowa nowego zakładu zagospodarowania odpadów'.
Istotne różnice dotyczą praktycznie wysokości kapitału zakładowego i składu rady nadzorczej.
Projekt Umowy Spółki proponowany przez "Czyściocha" Sp. z 0.0. i MPO Sp. z 0.0. określa kapitał
zakładowy na 800.000 zł, a Gmina objęłaby 480 udziałów o wartości 240.000 zł , czyli stanowiłoby
to 30 % kapitału zakładowego. 60% objąłby "Czyścioch" Sp. z 0.0. i 10 % MPO Sp. z 0.0. Ten
Oferent proponuje 3 osobowa Radę Nadzorczą.
"Nowa Ekologia" Sp. z 0.0. proponował kapitał zakładowy 100.000 zł, 25% udziałów obejmuje
Gmina i 75% udziałów "Nowa Ekologia". Proponują również 5 osobowa Radę Nadzorczą.
Umowy o Współpracę również były porównywalne. Obie umowy zabezpieczały interesy Gminy
Sokółka, przewidując ograniczenia w zbywaniu udziałów, kary umowne w przypadku naruszania
postanowień umowy oraz poręczony weksel "in blanco" na kwotę 3.000.000 zł wystawiony na rzecz
Gminy Sokółka. Załącznikiem do Umowy o Współpracy
były harmonogramy prac, aby umowa mogła być wyegzekwowana. Umowa o Współpracy
zaproponowana przez "Nową Ekologię" Sp. z 0.0. była korzystniejsza, ponieważ oprócz tego co
proponował drugi Oferent, "Nowa Ekologia" dodatkowo zobowiązała się przekazywać na rachunek
bankowy Gminy Sokółka kwotę 6 zł od każdej zdeponowanej tony odpadów na nowo powstałym
ZZO, poczynając od dnia przyjęcia pierwszych odpadów, wdrożyć system selektywnej zbiórki
odpadów QUATRO oraz przekazywać do budżetu Gminy darowizny z przeznaczeniem na
finansowanie działalności kulturalnej, sportowej i socjalnej w Gminie w wysokości nie niższej niż
50.000 PLN rocznie. Ponadto "Nowa Ekologia" zaproponowała, aby Zarząd nowopowstałego ZZO
dostarczał Gminie i Nowej Ekologii sukcesywnie ( w sposób określony w umowie ) szczegółowe
informacje o funkcjonowaniu Spółki.



W dniu 04 maja 2009 r. Komisja przekazała Burmistrzowi Sokółki wyniki swoich prac.
W dniu 12 maja 2009 r. Rada Miejska w Sokółce powzięła uchwałę nr XXVII/297/09 w sprawie
utworzenia Spółki z ograniczona odpowiedzialnością "EURO-SOKÓŁKA Sp. z 0.0. z udziałem
Gminy Sokółka i podmiotu prywatnego Nowa Ekologia Sp. z 0.0. Kapitał zakładowy Spółki został
określony na 100.000 PLN i został podzielony na 100 udziałów po 1000 PLN, przy czym Gmina
Sokółka objęła 25 udziałów o łącznej wartości 25.000 PLN ( pokryte w całości gotówką). Projekt
Umowy Spółki stanowił załącznik do uchwały.
10. W dniu 29 maja 2009 r. został podpisany akt notarialny Rep. A Nr 4477/2009 r.
Umowa Spółki zza EURO-SOKÓŁKA Sp. z 0.0. między Gminą Sokółka i Nowa
Ekologia Sp. z 0.0. Kapitał zakładowy Spółki wynosi 100.000 PLN i dzieli się na 100
udziałów po 1000 PLN, przy czym Gmina objęła w kapitale zakładowym 25 udziałów a
"Nowa Ekologia" Sp. z 0.0. 75 udziałów. Przedmiot działalności Spółki obejmuje;
l) zbieranie odpadów innych niż niebezpieczne,
2 ) obróbkę i usuwanie odpadów innych niż niebezpieczne,
demontaż wyrobów zużytych,
odzysk surowców z materiałów segregowanych,
5) działalność związaną z rekultywacją pozostałą działalność usługową ZWIązaną z
gospodarka odpadami,
6) odprowadzania i oczyszczanie ścieków.
Do Zarządu Spółki został wybrany:
Pan Zbigniew Krawczyk - Prezes Zarządu ( zgłoszony przez "Nową Ekologię" Sp. z 0.0. ,

wybrany przez Radę Nadzorczą w dniu 1 czerwca 2009 r. )
Pan Paweł Nowacki - Członek Zarządu (zgłoszony przez "Nową Ekologię" Sp. z o.o.?
wybrany przez Radę Nadzorczą w dniu 1 czerwca 2009 r.),
Skład Zarządu został uzupełniony o :
Pana Cezarego Ołdakowskiego - Wiceprezesa Zarządu ( zgłoszony przez Gminę Sokółka,
pełni funkcję od lutego 2010 r.)
Nadzór nad działalnością Spółki sprawuje Rada Nadzorcza w składzie:

od 29 maja 2009 r. do dnia 08 września 2010 r.
1) Pan Marek Zagórski - Przewodniczący Rady Nadzorczej ( zgłoszony przez Gminę
Sokółka),
Pan KrzysztofIwanicki - Wiceprzewodniczący Rady Nadzorczej (zgłoszony przez "Nową Ekologię"
Sp. z 0.0. ),

Pan Marcin Danielewicz - Członek Rady Nadzorczej (zgłoszony przez "Nową Ekologię" Sp. z 0.0.),
Pan Zdzisław Czarnecki - Członek Rady Nadzorczej (zgłoszony przez "Nową Ekologię" Sp. z 0.0.),
Pani Danuta Kowalczyk - Członek Rady Nadzorczej (zgłoszona przez Gminę Sokółka ).

od 08 września 2010 r. do chwili obecnej w składzie Rady Nadzorczej brak jest jednego
członka, do którego zgłoszenia uprawniona jest Gmina Sokółka, w związku z rezygnacją
Danuty Kowalczyk złożoną w dniu 08 września 2010 r. i nie uzupełnieniem składu Rady
przez Zgromadzenie Wspólników.
11. Równocześnie w dniu 29 maja 2009 r. została podpisana Umowa o Współpracy między Gminą
Sokółka i Nową Ekologia Sp. z 0.0. Najważniejsze postanowienia Umowy : Nowa Ekologia
zobowiązuje się względem Gminy Sokółka :
- w terminie 30 (trzydziestu) dni od dnia wpisania do KRS spółki zza EURO-SOKÓŁKA Sp. z 0.0.

rozpocząć prace zmierzające do dostosowania starego wysypiska ( działki; Nr 25/5, 2517 i 25/3
położone w obrębie 20 Karcze ) do wymogów umożliwiających jego dalszą eksploatację po 31
grudnia 2009 r.,
- rozpocząć i prowadzić prace zmierzające do budowy zakładu do przetwarzania, selekcji, segregacji
i składowania odpadów komunalnych w Karczach, zgodnie z harmonogramem stanowiącym
załącznik nr 2 do umowy,



- przekazywać na rachunek bankowy Gminy Sokółka kwotę 8 zł ( słownie : osiem złotych ), od
każdej zdeponowanej tony odpadów w nowo powstałym zza EURO-SOKÓŁKA Sp. z 0.0. ,

poczynając od dnia przyjęcia pierwszych odpadów na nowo powstały zakład zza EURO-
SOKÓŁKA, przy czym wpłaty na rachunek Gminy będą dokonywane w terminach miesiycznych,
do końca miesiąca następującego po miesiącu, za który następuje wpłata,
- wdrożyć system selektywnej zbiórki odpadów" QUATRO", zgodnie z harmonogramem prac
stanowiącym załącznik nr 3 do umowy,
- objąć patronatem oraz wsparciem finansowym i rzeczowym programy ekologiczne na terenie
Gminy,
- zatrudniać w zza EURO-SOKOŁKA Sp. z 0.0. w pierwszej kolejności mieszkańców Gminy,
- przekazywać do budżetu Gminy darowizny z przeznaczeniem na finansowanie działalności
kulturalnej, sportowej i socjalnej w Gminie, w wysokości nie niższej niż 50.000 PLN rocznie,
- stosować odrębnie uzgodnione, korzystne ceny za przyjmowanie odpadów w zza EURO-
SOKOŁKA Sp. z 0.0; od mieszkańców Gminy, nie wyższe niż 50 % ceny ustalonej dla pozostałych
dostawców odpadów,
- wspierać Gminę wiedzą i doświadczeniem przy modyfikacji, usprawnianiu i wdrażaniu gminnego
planu gospodarki odpadami,
- realizować współpracę z Gminą wynikająca z ustawy z dnia 13.09.1996 r. o utrzymaniu czystości i
porządku w gminach ( Dz. U. z 2005 r. Nr 236 poz. 2008 z późno zm. ),
- wspierać organizacyjnie , rzeczowo i finansowo realizację zadań gminy z zakresu ochrony
środowiska,
- popierać i wdrażać - wraz z samorządem lokalnym - innowacyjne rozwiązania mające na celu
stosowanie nowych, alternatywnych źródeł energii, w tym zwłaszcza energii ze źródeł odnawialnych,
a także energii pochodzącej z kogeneracji,
- dokonać na rzecz Gminy darowizny dokumentacji technicznej niezbędnej do wystąpienia przez
Gminę z wnioskiem o pozwolenie na budowę inwestycji - zakładu przetwarzania, selekcji, segregacji
i składowania odpadów komunalnych w Karczach, niezwłocznie po sporządzeniu dokumentacji, lecz
nie później niż do 31 grudnia 2009r.
- w ciągu 5 ( pięciu) lat od dnia zawarcia niniejszej umowy nie zbywać posiadanych przez siebie
udziałów, chyba, że Gmina wyrazi na to pisemną zgodę, w trybie określonym w § 11 umowy,
- wystawić na rzecz Gminy poręczony weksel "in blanco" na kwotę 3.000.000 zł ( słownie: trzy
miliony złotych) na zabezpieczenie realizacji postanowień niniejszej umowy, przy czym Gmina
będzie mogła zaspokoić swoje roszczenia z weksla tylko wówczas, gdy nie skorzysta z kary
umownej, o której mowa w § 14.
Gmina zobowiązuje się względem Nowej Ekologii:
- wystąpić z wnioskiem o przeniesienie na zza EURO-SOKOŁKA Sp. z 0.0. decyzji -pozwolenia
na budowę inwestycji - zakładu przetwarzania, selekcji, segregacji i składowania odpadów
komunalnych w Karczach, w terminie 30 (trzydziestu) dni od przeniesienia na Gminę tytułu
własności przez Agencję Nieruchomości Rolnych Skarbu Państwa do gruntów, na których ma być
zlokalizowany zza,
- zawrzeć z zza EURO-SOKÓŁKA Sp. z 0.0. umowę dzierżawy gruntów, na których ma być
zlokalizowany zakład przetwarzania, selekcji, segregacji i składowania odpadów komunalnych w
Karczach, w terminie 30 (trzydziestu) dni od przeniesienia na Gminę tytułu własności przez Agencję
Nieruchomości Rolnych Skarbu Państwa do gruntów, na których ma być zlokalizowany zza,
- w ciągu 5 ( pięciu) lat od dnia zawarcia niniejszej umowy nie zbywać posiadanych przez siebie
udziałów, chyba, że Nowa Ekologia wyrazi na to pisemną zgodę, w trybie określonym w § 11
umowy.
13. W dniu 30 czerwca 2009 r. Gmina Sokółka zawarła z zza EURO-SOKÓŁKA Sp. z
0.0. umowę dzierżawy nr 130109/GR terenu tzw. starego wysypiska ( działki nr 2515, nr
2517, nr 20/1 ) w Karczach.



Spółka zza EURO-SOKÓŁKA SP. z 0.0. została zarejestrowana w Krajowym Rejestrze Sądowym
dnia 06 sierpnia 2009 r. - Numer KRS 0000334415.
Gmina Sokółka od kilku lat podejmowała działania w celu pozyskania od Agencji Własności Rolnej
Skarbu Państwa działek: 164/4, 165/2, 17112, 173/2, 174, 175 i 176/1 objętych miejscowym planem
zagospodarowania przestrzennego, uchwalonym uchwałą Nr XXXIXI297/05 Rady Miejskiej w
Sokółce z dnia 29 listopada 2005 r. w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
części terenów wsi Karcze, Kraśniany i miasta Sokółka ( Dz. Urz. Woj. pódl. z 2006 L nr 8 poz. 93 )
i przeznaczonych pod budowę zakładu zagospodarowania odpadów. Działania te zintensyfikowała
po 29 maja 2009 r., jednakże z uwagi na rozbieżne interpretacje prawne sprawa znalazła finał w
Ministerstwie Rolnictwa, które ostatecznie rozstrzygnęło, iż nieruchomości te mogą być przekazane
nieodpłatnie Gminie Sokółka na realizację ustawowego zadania Gminy.
W dniu 22 lipca 2010 r. został zawarty akt notarialny Rep. A Nr 5099/2010 nieodpłatnego
przeniesienia na Gminę Sokółka własności działek 164/4, 165/2, 171/2, 173/2,174,175 i 176/1 przez
Skarb Państwa - Agencję Nieruchomości Rolnych Skarbu Państwa.
16. W dniu 13 października 2010 r. została zawarta Umowa Dzierżawy nr 744/1 O/GR
pomiędzy Gminą Sokółka i zza EURO-SOKÓŁKA Sp. z 0.0. , mocą której Gmina wydzierżawiła
Spółce działki 164/4, 165/2, 17112, 173/2, 174, 175 i 176 pod budowę zakładu zagospodarowania
odpadów. Do umowy dołączona harmonogram, z zastrzeżeniem, iż brak realizacji inwestycji zgodnie
z harmonogramem będzie podstaw4. wypowiedzenia umowy.
17. Wynik finansowy działalności Spółki za 2009 r. był korzystny. W bilansie po stronie
aktywów i pasywów wykazano 2.870.477,40 PLN. Rachunek zysków i strat za rok obrotowy
od 01.01.2009 r. do 31.12.2009 r. wykazał zysk netto w wysokości 1.177.653 PLN. Zysk
netto został w całości przeznaczony na Fundusz Zapasowy Spółki. Główne koszty Spółki w
2009 r. to : praca sprzętu na składowisku, koszt transportu odpadów, usługi leasingowe maszyn i
samochodów, wynagrodzenia i świadczenia na rzecz pracowników.
18. Problem pojawił się w momencie konieczności uzupełnienia składu Rady Nadzorczej,
która działała w niepełnym składzie w związku ze złożeniem w dniu 08 września 2010 r. rezygnacji
przez Danutę Kowalczyk. Sąd Rejonowy w Białymstoku wykreślił Danutę Kowalczyk ze składu
Rady Nadzorczej postanowieniem z dnia 31 marca 2011 r.
Uzupełnienia składu było konieczne z uwagi na fakt, iż w Umowie Spółki znajduje się zapis, iż Rada
składa się z 5 członków, co oznacza, iż jej skład musi być pełny, aby mogła ona skutecznie pełnić
swoje funkcje kontrolne. Zgodnie z art. 219 § 3 K.s.h. do szczególnych obowiązków Rady
Nadzorczej należy ocena sprawozdania Zarządu z działalności Spółki oraz sprawozdania
finansowego z ubiegły rok obrotowy, w zakresie ich zgodności z księgami i dokumentami, jak i
stanem faktycznym. Ponadto zgodnie z § 3 ust. 2 Regulaminu Rady Nadzorczej, uchwalonego
Uchwałą nr 1/1/2010 r. Zgromadzenia Wspólników zza EURO-SOKÓŁKA Sp. z 0.0. z dnia 16
stycznia 2010 r. - Rada Nadzorcza dokonuje wyboru biegłego rewidenta przeprowadzającego
badanie sprawozdania finansowego.
Wspólnik "Nowa Ekologia" Sp. z 0.0. uniemożliwia uzupełnienia składu Rady Nadzorczej.
Kilkakrotnie odbyły się Nadzwyczajne Zgromadzenia Wspólników: w dniu 02 marca 2011 L, W

dniu 04 kwietnia 2011 L oraz w dniu 28 kwietnia 2011 r. i w dniu nie doprowadziły do uzupełnienia
składu Rady. Na posiedzeniach przedstawiciele Wspólnika "Nowa Ekologia" Sp. z 0.0. głosowali
przeciwko uzupełnieniu składu Rady Nadzorczej albo się nie stawiali na posiedzenie. Złożyli
równocześnie wniosek o wprowadzenie zmian w składzie Rady Nadzorczej, poprzez odwołanie
dwóch członków Rady przez nich wskazanych. Ponieważ zgodnie z § 17 ust. 2 pkt. 7 Umowy Spółki
odwołanie członków Rady Nadzorczej wymaga jednomyślnej uchwały Wspólników, Burmistrz
Sokółka poprosił o uzasadnienie wniosku. Przedstawiciele Nowej Ekologii Sp. z 0.0. najpierw
twierdzili, iż członkowie Rady -co których złożyli wniosek o odwołanie - działają na szkodę Spółki,
a po zapytaniu Burmistrza, czy zostały zawiadomione organy ścigania ( działanie na szkodę Spółki
jest przestępstwem ), oświadczyli, iż użyli niefortunnego sformułowania i po prostu nie mają



zaufania do tych członków Rady. Burmistrz Sokółki pozytywnie ocenia pracę członków Rady, co
których złożono wniosek o odwołanie. Wielokrotnie zwracali oni uwagę na nieprawidłowości w
funkcjonowaniu Spółki, rzetelnie wykonywali swoje funkcje kontrolne, uczestniczyli w
posiedzeniach Rady, interesowali się funkcjonowaniem Spółki. Nie przedstawiono Bunnistrzowi
żadnych konkretnych zarzutów, które przemawiałyby za ich odwołaniem i w tym stanie rzeczy
odwołanie tych członków mogłoby być - w ocenie Burmistrza - działaniem na szkodę Spółki,
przynajmniej z punktu widzenia interesów Gminy Sokółka.
19. W dniu 04 kwietnia 2010 L Burmistrz Sokółki wystosował "Wezwanie przesądowe",
żądając uzupełnienia składu Rady pod rygorem skierowania do Sądu wniosku o wyznaczenie
podmiotu uprawnionego do badania sprawozdań finansowych w celu zbadania rachunkowości oraz
działalności Spółki za 2010 L, a także złożenia pozwu o rozwiązanie Umowy Spółki.
Równocześnie - uwzględniając sugestie Przewodniczącego Rady Nadzorczej - Burmistrz zlecił w
dniu 16 lutego 2011 L firmie Kancelaria Księgowo-Audytorska "BUCHALTERIA" Sp. z 0.0. w
Białymstoku przeprowadzenie audytu finansowego zza EURO-SOKÓŁKA Sp. z 0.0. w zakresie
analizy przychodów, kosztów oraz przepływów finansowych za okres od 01 czerwca 2009 L do 31
stycznia 2011 L W dniu 04 maja 2011 r. Kancelaria przedstawiła "Raport z analizy finansowej zza
EURO-SOKÓŁKA Sp. z 0.0. z siedzibą w Sokółce", który po przeprowadzonej analizie i konsultacji
z Przewodniczącym Rady Nadzorczej stał się podstawą skierowania w dniu 05 maja 2011 L
zawiadomienia do Prokuratury Rejonowej w Sokółce zawiadomienia o możliwości popełnienia
przestępstwa przez dwóch członków Zarządu Spółki.
Burmistrz Sokółki -jako reprezentant Wspólnika Gminy Sokółka - powinien otrzymać sprawozdanie
Zarządu z działalności Spółki w 2010 L oraz sprawozdanie finansowe za 2010 L - zgodnie z
Regulaminem Zarządu Spółki. Sprawozdanie powinno było zostać sporządzone terminie określonym
wart. 52 ust. 1 ustawy z dnia 29 września 1994 L o rachunkowości ( Dz. U. z 2009 L Nr 152 poz.
1223 z późno zm. ) do dnia 31 marca 2011 L. Do dnia dzisiejszego Burmistrz go nie otrzymał.
W piśmie z dnia 12 kwietnia 2011 L skierowanym do Nowej Ekologii Sp. z 0.0. Burmistrz
zaproponował zmianę Umowy Spółki, poprzez wprowadzenie zapisu, iż " Rada Nadzorcza składa się
z od 4 do 5 osób, w tym Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego, wybieranych przez
Zgromadzenie Wspólników na okres 3 lat". Powyższa zmiana umożliwiłaby wyjście z impasu, który
powstał wskutek złożenia rezygnacji przez jednego z członków Rady Nadzorczej i braku możliwości
uzupełnienia składu. Nowa Ekologia Sp. z 0.0. nie wyraziła zgody.
22. Pismem z dnia 11 kwietnia 2011 L Burmistrz wezwał Nową Ekologię Sp. z 0.0. do
niezwłocznego przedstawienia umowy pożyczki udzielonej zza EURO-SOKÓŁKA Sp.
z 0.0. przez wspólnika Nowa Ekologia Sp. z 0.0. , zgodnie z zobowiązaniem złożonym w
trakcie negocjacji przez wspólnika Nowa Ekologia Sp. z 0.0. ( oświadczenia z dnia 16 i 22
kwietnia 2009 L ). Przedstawiona przez Spółkę Nowa Ekologia forma finansowania przyszłej
inwestycji była decydującym czynnikiem wyboru Spółki na wspólnika zza EURO-
SOKÓŁKA Sp. z 0.0. Zgodnie z zobowiązaniem złożonym przez wspólnika Nowa Ekologia
Sp. z 0.0. w dniu 22 kwietnia 2009 L wpłata pierwszej transzy w kwocie 3.000.000 zł
powinna była nastąpić w ciągu 30 dni od dnia podpisania umowy z Gminą Sokółka. Umowa
została podpisana w dniu 29 maja 2009 L ( Umowa Spółki i Umowa o Współpracy),
jednakże z uwagi na fakt, iż realna możliwość realizacji Umowy o Współpracy nastąpiła w
dniu zawarcia umowy dzierżawy gruntu tj. dnia 13 października 2010 L ( umowa Nr
744/l0/GR ), Gmina liczy 30 - dniowy termin od dnia 13 października 2010 L Taka
interpretacja postanowień umów zawartych między Gminą i Nową Ekologią, dokonana przy
uwzględnieniu zgodnego zamiaru stron tych umów powoduje iż należy przyjąć
pozostawanie przez Nową Ekologię w zwłoce od dnia 14 listopada 2010 L Pismo z dnia 11
kwietnia 2011 r. było wezwaniem, o którym mowa w § 14 ust. 1 Umowy o Współpracy z dnia 29
maja 2009 L Burmistrz wezwał Nową Ekologię Sp. z 0.0. usunięcie naruszenia, pod
rygorem wszczęcia postępowania zmierzającego do zasądzenia od Spółki kary umownej.



Do dnia dzisiejszego wpłata nie została dokonana.
W dniu 22 kwietnia 2011 r. Gmina złożyła wniosek do Sądu Rejonowego w Białymstoku o
wyznaczenie podmiotu uprawnionego do zbadania sprawozdania finansowego zza EURO-
SOKÓŁKA Sp. z 0.0. za 2010 r., a jeśli takie sprawozdanie nie zostanie złożone - do zbadania
rachunkowości oraz działalności Spółki za 2010 r. - Sygn. akt BI XII Ns - Rej. KRS 4475/11/944.
W dniu 20 maja 2011 r. został wysłany do Sądu pozew o rozwiązanie Umowy Spółki
-Sygn. akt VIII GC 354/11
25. Przewodniczący Rady Nadzorczej, pismem które wpłynęło do Urzędu w dniu 14 czerwca
2011 r. poinformował Burmistrza Sokółki, iż w dniu 08 czerwca 2011 r. Pan Cezary
Ołdakowski złożył rezygnację z funkcji Wiceprezesa Zarządu Spółki, a Pan Paweł
Nowacki złożył rezygnację z funkcji Członka Zarządu. Rezygnacja dwóch członków
Zarządu powoduje, iż skład Zarządu jest niezgodny z postanowieniami Umowy Spółki z dnia 29
maja 2009 r. Zgodnie z § 22 ust. 1 Umowy "Zarząd składa się z od 2 do 3 osób, w tym Prezesa
Zarządu i członków Zarządu, powoływanych przez Radę Nadzorczą Spółki na okres 5 lat." W chwili
obecnej Zarząd składa się wyłącznie z Prezesa Zarządu, nie może więc prawidłowo funkcjonować i
prowadzić spraw Spółki, z uwagi na treść Umowy Spółki oraz treść Regulaminu Zarządu
(zatwierdzonego uchwałą nr 1/2/2010 Zgromadzenia Wspólników zza EURO-SOKÓŁKA Sp. z
0.0. z dnia 16 stycznia 2010 r. ). Można rozważyć złożenie wniosku o ustanowienie kuratora dla
Spółki, ale skoro toczy się postępowanie o rozwiązanie Umowy Spółki, mogą to być postępowania
równoległe.
Brak jest realizacji harmonogramu budowy nowego zakładu zagospodarowania odpadów,
stanowiącego załącznik do umowy dzierżawy nr 744/10/GR z dnia 13 października 2010 r. Zgodnie
z § 5 ust. 2 pkt. l Umowy do obowiązków Dzierżawcy (ZZO EURO-SOKÓŁKA Sp. z 0.0. ) należy
budowa i eksploatacja zakładu zagospodarowania odpadów, zgodnie z harmonogramem
stanowiącym załącznik do umowy, a stosownie do brzmienia § 14 ust. l pkt. 3 nieterminowa
realizacja harmonogramu budowy jest podstawą do wypowiedzenia w/w umowy z zachowaniem 3
(trzy) miesięcznego okresu wypowiedzenia ze skutkiem na koniec miesiąca kalendarzowego.
Opóźnienie w realizacji harmonogramu jest zawinione przez Zarząd Spółki zza EURO-SOKÓŁKA
Sp. z 0.0. z uwagi na źle sformułowany wniosek o wydanie decyzji o środowiskowych
uwarunkowaniach inwestycji ( błędne określenie działek objętych raportem o oddziaływaniu
inwestycji na środowisko ), co powoduje, iż w chwili obecnej prowadzone jest postępowanie
zmierzające do usunięcia omyłek i błędów popełnionych przez Zarząd Spółki przy składaniu
wniosku.
Skarbnik Sokółki przedstawił informację o wysokości wszystkich opłat wniesionych na konto
Urzędu Miejskiego w Sokółce przez zza EURO-SOKÓŁKA Sp. z 0.0. za 2009,2010 i 2011 r. Jest
to kwota brutto-l.493.651,55 zł, netto 1.253.574,78 zł.

Ad.30
Wnioski, pytania, oświadczenia, komunikaty i apele radnych.
Przewodniczący poinformował, że zostanie powołany Zespół Koordynacyjny WPI i poprosił radnych
o zgłaszanie się do tego składu.
Do składu WPI zgłosili się Radni: Piotr Borowski, Sławomir Sawicki, Piotr Kułakowski, Jerzy
Wierzbicki, Elżbieta Jakimik.
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